



AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 173 van de vergadering van 27.03.2024 – Witte Molen – Sint-Niklaas
(aanvang 19u30 – einde 22u00)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE - Roger VAN de VYVER en Stijn VERSTICHEL (PGA)
Verontschuldigd : Joke RENNEBOOG en Marc VAN RYSSSEL (PGA) Kris FELS en Jan VAN LANTSCHOOT (BO)
Siegfried VAN PUYVELDE (A2)

1.VERSLAG 172 van 28/02/2024 : Is reeds elektronisch goedgekeurd.

2.OVERZICHT MAILS vanaf 28/02/2024 : Een karig pakket vergde weinig verdere toelichting.

3.VERSLAG ANKERPUNT: Stijn informeert ons over zijn beperkt aantal tussenkomsten :

- * Sint-Niklase Condors en de organisatie van de finales van de Beker van Oost-Vlaanderen. Roger heeft wel een opmerking bij de timing van de finales.
- *Onregelmatigheden bij een wedstrijd M16.

4. DOSSIERS IN OPVOLGING

- *Voorwaarden uitnodiging voor BNT-wedstrijden : Het verwondert ons dat het BO hieromtrent niet duidelijk wil communiceren.
- *Beleid onder genderdispensatie : Wij hebben er nota van genomen dat FIBA een tekst uitwerkt.
- *Communicatielijnen, een ontwerptekst van Jan Gesquiere : Blijkbaar zijn de afgevaardigden geen betrokken partij gezien ze niet gecontacteerd werden..
- *Shirts voor scheidsrechters : De mail van Koen Umans werd reeds mondeling beantwoord door Roger. Wij vernamen verder dat nieuwe shirts van een ander merk zouden geleverd worden tegen de start van het nieuw seizoen. Hopelijk gezien nieuwe refs nu al niet meer kunnen bevoorrad worden.
- *Delegatiematrix : Tijdens de vergadering van fincom van (gisteren) 26/03 leverde Jan Gesquiere een nieuwe tekst aan.
- *BNT-management : Geen verdere info.
- *Reorganisatie damescompetitie : Ook hieromtrent is het nog wachten op nieuws.
- *U14 competitie : De competitie manager zorgde voor een oplossing

5. NIEUWE AANDACHTSPUNTEN

- * Jaarplanning : Roger stelt voor om in de toekomst vooraf te informeren bij de stakeholders of er bepaalde desiderata zijn
- * Reeksindelingen : Hopelijk worden er volgend seizoen per categorie reeksen gevormd met zes ploegen zodat er voldoende wedstrijden kunnen gepland worden. Wij beseffen dat dit niet steeds eenvoudig zal zijn maar vragen de competitie manager om hier maximaal naar te streven.

6. INFO

- * Stijn meldt ons positieve geluiden uit TDM 1 in verband met arbitrage (kosten voor de clubs, het niveau en de aanduidingen).
- *Roger is aangenaam verrast dat er terug vaart komt in het overleg over de wijziging van statuten en IR. Op 8/4 vergadert wetcom en de werkgroep governance.

VOLGENDE VERGADERINGEN : donderdagen 25/04 en 23/05/2024 om 19u30 in De Witte Molen in Sint-Niklaas

Verslag
Eric Fels